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PREDMET: Održavanje referenduma na području Gradske četvrti Galdovo, 
                       Mario Markić, odgovori na vijećnička pitanja, -dostavljaju se. 
 
 
                      Na 9. sjednici Gradskog vijeća Grada Siska održanoj 29. studenog 2018. godine, 
vijećnik Mario Markić je rekao da su stanovnici Galdova ostali šokirani izjavom sa službene 
FB stranice na kojoj se govori o navodno održanom referendumu za gradnju dječjeg vrtića za 
koji su Galdovčani, kako se navodi, bili protiv.  
                  Gospodin Mario Markić je zatražio traži odgovor kada je održan referendum i da li 
ga je bilo?  
                  Sukladno članku 53. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Siska („Službeni glasnik 
Sisačko-moslavačke županije“ broj 12/09, 20/09, 9/10, 4/13, 6/13-pročišćeni tekst, 11/13, 
13/13, 20/17, 13/18 i 18/18-pročišćeni tekst), dostavljaju se sljedeći odgovori:  
                   
                  Šokirana sam da vijećnik Markić čita pitanje na aktualnom satu s tvrdnjama koje 
nemaju uporište u stvarnosti već su isključivo konfabulacije HDZ-a.  
                  Na službenom Facebook profilu nikada ništa slično nije objavljeno pa bi vijećnik 
svoje pitanje trebao uputiti na adresu onih koji su mu pisali pitanje.  
                  Na službenom profilu je, kao što je opće poznato, objavljena izrada dokumentacije 
za proširenje škole i vrtić u Galdovu za što je Grad Sisak nominirao projekt za fondove 
Europske unije i za što smo dobili bespovratnu potporu. 
                  Što se tiče izbora koji su održani 21. svibnja i 4. lipnja 2017. godine u Sisku 
vijećnik bi trebao znati da su svaki izbori između više kandidata za neku funkciju ujedno i 
referendum oko programa za koji se zalaže pojedini kandidat.  
                  Kao primjer navodim izbore održane 2013. godine koji su bili referendum za 
konačno zbacivanje HDZ-ovog režima u Sisku. 
 
 
  

 



                 Tako su i izbori u drugom krugu u Gradskoj četvrti Galdovo 2017. godine ujedno 
bili i referendum između programa koji sam ja nudila građanima, a to je konkretno za 
Galdovo proširenje škole i gradnja vrtića, i onoga što je nudio moj protukandidat, a to je jedno 
veliko ništa. U prvom krugu su birači većinom bili za mene i moj program gradnje vrtića, no 
na kraju su se, iako podijeljeni, ipak s malom većinom referendumski opredijelili za NIŠTA 
koji im je nudio HDZ. Nakon glasanja nema kajanja! 
 
                  
 
                 S poštovanjem, 
 
 
                                                                                                   GRADONAČELNICA 
 
 
                                                                                                    Kristina Ikić Baniček 
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